

# Referat fra bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 10/8 kl. 14-17, Ugerløse

**Indkaldte:** Helle Kjær, Anne-Mette Ejlertsen, Maria Neess, Kurt Grundahl, Frans Sørensen, Philip Deleuran, Lykke Høegh, Jan Lindstrøm (suppleant) & Dorthe Nakskov Ilsfort (formand)

**Afbud:** Philip Deleuran

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af dagsorden

**Godkendt**

2. Valg af referent

**Lykke Høegh**

3. Godkendelse af referat fra d. 27. juni 2021. Sendt på mail d. 30. juni 2021 (bilag 1)

**Godkendt**

4. Konstituering af bestyrelsen

**Næstformand: Anne-Mette Ejlertsen**

**Kasserer: Lykke Høegh**

5. Orientering:
  - a. Nyt fra HB og kredsformanden
    - i. Temamøde i HB

**Formanden gennemgik programmet for temamødet den sidste weekend i august. Formanden deltager.**

- ii. Informationsmøde for nye kredsbestyrelsesmedlemmer den 20. august
  1. Maria, Dorthe, Lykke, Jan, Anne-Mette og Helle deltager
- iii. Kursus i medlemssystemet den 7. september
  1. Anne-Mette og Dorthe deltager

**Kredsene har ikke tidligere haft adgang til medlemssystemet, så hver ændring skulle igennem sekretariatet. Dette ændres nu, således kredsene selv kan vedligeholde medlemsdata og emails kan udsendes via systemet til samtlige kredsmedlemmer.**

- iv. Formanden sender jævnligt medlemslister ud til klubtovholderne. Disse lister skal slettes, når nyeste liste modtages ifht. GDPR
- v. Har talt med Holbæk Bordtennisklub og været på besøg

**Der er ikke deciderede parkinsonhold i klubben, men de har flere seniorhold, som tager hensyn til den enkeltes niveau. Klubben udtrykte mulighed for arrangement, såfremt vi ønsker det.**

vi. Formanden har været på besøg i Kalundborg, Slagelse og Odsherred

**God tur til Nyby Havn i Kalundborg. Foredrag i Slagelse vedr. Fremtidsfuldmagter. Tur til Solvognens sti i Odsherred.**

vii. Roll Ups – status

**Skilte med tidligere logo er smidt ud på opfordring fra Allan Bergholt. Kredsen har nu 1 skilt/flag, men flere kommer til ultimo august.**

b. Økonomi (Lykke)

i. Mobile Pay

**Mobile pay er bestilt og afventer godkendelse hos Mobile pay at vi er NGO og derfor kan få deres services gratis.**

c. Nyt fra klubberne

i. Odsherred (Anne-Mette)

**Der er tur kommende søndag til Ulkerup Skov. Reminder vedr. Tilmeldinger udsendes pr. Mail og Anne-Mette laver opslag på facebook.**

ii. Holbæk (Frans/Dorte)

**Høstfest i september. Kniber lidt med tilmeldinger, men der er tid endnu og reminder udsendes.**

**Frans og Dorte fortsætter gerne i klubben som tovholdere, men ønsker sig et par hjælpere.**

iii. Sorø (Lykke)

**Sensommer hygge d. 27/8. Ikke mange tilmeldte. Reminder udsendes. Genoptager ordinær mødeaktivitet fra september.**

iv. Slagelse (-)

**Ingen aktuelle tovholdere. Kun 1 enkelt har udtrykt interesse, men kun som kasserer i klubben.**

v. Kalundborg (Alice)

**Udflugt til Lejre og foredrag med Henning Vilen.**

vi. Ringsted (-)

**Klubben skal "løbes" i gang, der er fortsat kun en enkel aktiv. Se også punkt 6d.**

6. Behandling:

- a. Vi skal lave et **årshjul** – vi bliver nødt til at være lidt på forkant, så ikke vi hele tiden har tungen ud af halsen ifht. at informere i god tid om diverse.
- i. Der skal sættes datoer og ansvarlige personer på de forskellige arrangementer.
  - ii. Herunder skal planlægges DHL (transport), Sundhedsdagen (annonce i Sundhedsavis), foredrag

**Januar:**

**Februar:**

**Marts: Kredsens store arrangement**

**April: Best. Møde inkl. klubtovholdere**

**Maj: Unity Walk**

**Juni:**

**Juli:**

**August: Sundhedsdag Holbæk**

**September: DHL stafet, Bevægedag Kalundborg, Folkemøde Sorø**

**Oktober:**

**November:**

**December:**

**Vedr. DHL arrangement så er Maria Neess ansvarlig i år. Kun få tilmeldte og kun 1 enkelt udover bestyrelsesmedlemmer. Der udsendes reminder med udpensling af program, fælles transport etc.**

**Vedr. Bevægedag i Kalundborg undersøger Helle Kjær om det afholdes i 2021.**

**Folkemøde i Sorø undersøges af Lykke Høegh for relevans.**

**Vedr. Stort arrangement i marts er deadline for at undersøge 15/9-21.**

**Lykke Høegh undersøger vedr. Foredragsholder og Maria Neess undersøger vedr. Opera, Kurt Grundahl undersøger vedr. Besøg i folketinget.**

**Idebank oprettes mhb. På fremtidige arrangementer.**

- b. Vi skal have lavet en lille **drejebog**, der kan hjælpe klubberne til at komme i gang ved udskiftning af tovholdere og som opslagsværk?
- i. Hvad skal der stå i den?
  - ii. Hvordan booker man lokaler?
  - iii. Hvordan søger man økonomisk støtte?

- iv. Hvor kontakter man klubbens medlemmer?
- v. ...

**At betragte som lille opslagsværk. Anne-Mette er godt i gang for Odsherred,, så hendes eksisterende liste omdannes til skabelon.**

**Ansvalig: Jan og Anne-Mette**

- c. Har klubberne styr på hvad, hvornår og hvordan man søger om **økonomisk støtte**?
  - i. Hvis nej, skal vi i dag lave en 'hjælpepakke'

**Klubberne kan søge §18-midler i deres hjemkommune. Det er forskelligt, hvor mange penge der er i den kommunale pulje og ansøgningsfristen varierer ligeledes. Der skal ansøges til specifikt arrangement. Slagelse og Kalundborg klubberne har med succes søgt midler flere gange.**

**Lion Club og lignende kan også ansøges om midler.**

- d. Vi skal lægge en plan for **anskaffelse af frivillige** i Ringsted, Slagelse og Holbæk og søsætte planen med det samme, da det er lidt en hastesag især i Slagelse, hvor toget allerede er i bevægelse og helst ikke skal nå at stoppe helt op.

**Lykke (med lidt hjælp fra Dorthe) undersøger muligheder for klublokaler hos Ringsted Kommune. Derudover kontaktes diverse "fysser" for at høre om de har parkinsonhold, hvor der kan gøres reklame. Peter fra Ringsted inviteres til næste bestyrelsesmøde.**

- e. Vi skal prøve at få gjort **Microsoft Teams** til vores arbejdsredskab, så der er lidt samling på alle vores ting og så alle kan bidrage og følge med i det fælles forum. Medbring meget gerne computer, tablet eller andet til mødet, så vi kan få alle logget ind.

**Formanden gennemgik mulighederne i teams og med ja-hatten på, blev bestyrelsen enige om at give det et forsøg på at gøre teams til den foretrukne kommunikationsplatform.**

**f. Profiltøj**

- i. Vi skal have bestilt profiltøj snarest muligt, så vi evt. kan have dem til Sundhedsdagen i Holbæk den 21. august.
  - 1. Hvilke størrelser skal vi bruge?

**Størrelser registreret og formanden bestiller. Tøjet betales af kredsen til favorabel pris.**

**g. Kredsens hjemmeside**

- 1. Vi skal have fundet en ansvarlig webmaster og kigget på hvilke ønsker vi har til siden.

**Anne-Mette er udnævnt til webmaster med Jan som lærling.**

**h. Kommunal- og regionsvalg**

- i. Hvad skal vi foretage os? Har vi rigeligt at se til?

**Punkt skrinlagt**

7. Forslag til indhold i Optimisten og Parkinson Nyt (Plenum).

**Deciderede forslag blev ikke behandlet, men der blev nedsat en redaktionel Optimist-arbejdsgruppe bestående af formanden som redaktør, Helle Kjær som inspirator og ideoplægger samt Maria Neess som kontaktperson til klubberne vedr. Deres input til bladet.**

8. Næste møde

**D. 11/11 kl. 14.00 i Ugerløse**

9. Eventuelt

**Intet**